
PROTOKÓŁ Nr XXIX/2013
z przebiegu obrad XXIX sesji Rady Gminy Lubiszyn

odbytej w dniu 28 września 2013r.

Sesja rozpoczęła się o godz.900 i zakończyła się o godz.1000

Na ustawowy stan 15 radnych na sesji obecnych było 13 radnych.
Nieobecni: A.Laskowiec, T.Piotrowski

Do punktu 1 porządku obrad:
A.Terlecki  –  Przewodniczący Rady Gminy –  dokonał  otwarcia  XXIX sesji  Rady Gminy
Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości.
Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 13 radnych, wobec czego rada może
obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Do punktu 2 porządku obrad:
A.Terlecki - przedstawił proponowany porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty w
niżej podanym brzmieniu:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie Informacji z wykonania budżetu Gminy Lubiszyn za I półrocze 2013r.
4. Wolne wnioski i informacje. 
5. Zamknięcie obrad sesji.

Do punktu 3 porządku obrad:
Rada Gminy zapoznała się z informacją o przebiegu wykonania budżetu Gminy Lubiszyn za 
I półrocze 2013r.

J.Klóska przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonej 
przez Wójta Gminy informacji z wykonania budżetu Gminy Lubiszyn za I półrocze 2013r.

Rada Gminy nie wniosła uwag do przedstawionej informacji.

Do punktu 4 porządku obrad:
G.Skorupska – Zwróciła się do mnie młodzież z prośbą, aby obok bloków przygotować 
boisko do gier. Okazało się, że grunt należy do ANR. Agencja przekazałaby ten grunt 
nieodpłatnie dla Gminy ale musi być opracowany miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego, z którego będzie wynikało na co ma być ten teren przeznaczony.

T.Karwasz – Będę rozmawiał z Dyrektorem ANR, ponieważ mamy pewne pomysły na 
zagospodarowanie różnych terenów, które należą do Agencji.

E.Leśniewski – Chciałbym poruszyć sprawy melioracji. Niektórzy rolnicy indywidualni sami
wykonują prace na rowach, przynajmniej na naszym terenie. Jednak są pewne utrudnienia. 
Chodzi o pozarywane przepusty na drogach gminnych, których nie da się odtworzyć bez 
zakupu nowych materiałów. 



Prosiłbym, aby się zastanowić nad zaplanowaniem środków na ten cel w budżecie na 2014r.

T.Karwasz – Cieszę się, że jest taki pozytywny odzew wśród rolników w sprawie melioracji.

Do punktu 5 porządku obrad:
A.Terlecki – dokonał zamknięcia obrad XXIX zwyczajnej sesji Rady Gminy.

Protokołowała:
K.Wiśniewska


